
Zápis z pracovního setkání Školské rady dne 14. října 2019 

Přítomni:  Mgr. Zbyněk Hajn - předseda 

JUDr. Jiří Svoboda 

Mgr. Karolína Brabcová 

Mgr. Ondřej Wagner 

Mgr. Juliána Brodská 

Mgr. Lenka Lisá 

+ ředitel školy Mgr. Martin Molčík 

Program pracovního setkání: 

1. Projednání výroční zprávy za rok 2018/19 

Školská rada projednala výroční zprávu. 

Předmětem širší diskuse bylo: 

 Procento přijatých žáků na SŠ, úspěšnost žáků v celonárodním testování 

 Úspěšnost v soutěžích a turnajích 

 Inspekční činnost ČŠI  

2. Schválení výroční zprávy za rok 2018/19 

Členové Školské rady schválili výroční zprávu za rok 2018/19 jednomyslně. 

3. Informace o akcích proběhlých v uplynulém školním roce 

Pan ředitel Mgr. Martin Molčík informoval členy rady o akcích pořádaným školou:  

 pravidelné sportovní kurzy a výjezdy 

 soboty za školou 

 zahraniční studijní pobyty 

 charitativní akce školy 

 Open House 

4. Klimatizace ve třídách 

Pan ředitel Mgr. Martin Molčík informoval radu o postupující instalaci klimatizačních 

jednotek do tříd hlavní budovy školy. V loňském roce byla dokončena klimatizace 

prvního patra, čímž byla dokončena instalace v přední části hlavní budovy. 

Klimatizace představuje významné vylepšení pracovního prostředí ve třídách, zvláště 

v jarních a podzimních slunných dnech. 



5. Revitalizace zahrady 

Pan ředitel Mgr. Martin Molčík seznámil radu s částečnou revitalizací zahrady před 

mateřskou školou a dokončení drenáže zabraňující opakovanému vytopení 

suterénních prostor, konkrétně školní knihovny a učebny dílen. 

6. Projekt přestavby budov v ulici Na Kocínce 

Školská rada prodiskutovala stávající stav realizace projektu přestavby areálu 

„Kocínka“ a dle dostupných informací konstatovala, že ve věci přestavby areálu 

nedošlo bohužel k žádné změně, přestože v důsledku stále narůstajícího počtu žáků  

v celé městské části Prahy 6 přestává kapacita školy vyhovovat a zajišťovat komfortní 

výuku a zabezpečovat příjemně strávený čas. 

 

Zapsala: Lenka Lisá 


